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Kære Vibeke Storm Rasmussen 

Tak for dit brev af 19. august 2013 vedrørende cykelmedtagning i den kollektive 

Jeg er helt enig i dine betragtninger om cyklens fortræffeligheder, og jeg er enig 
i , at det er positivt, at DSB har gjort det muligt for brugere af S-toget at medta
ge cykler gratis. 

Erfaringer fra S-tog har vist, at gratis medtagning af cykler medfører en mar
kant stigning i antallet af medtagne cykler, hvilket i sig selv er positivt. Proble
merne opstår, hvis cyklerne presser andre passagerer ud, sådan som det fx ville 
være tilfældet i Metroen i myldretiden. 

Jeg tror vi kan være enige om, at gratis cykelmedtagning ikke er et tilbud, der 
skal belaste strækninger, hvor togene i forvejen er fyldte eller endda overfyldte. 
Det vil næppe bidrage til at gøre den kollektive trafik mere attraktiv. 

Jeg vil derfor fortsat lade det være op til de respektive selskaber (DSB, DSB 
Øresund, Metroen mv.) at afgøre, om der er tilstrækkelig kapacitet til at være i 
stand til at yde denne gratis service på fornuftig vis. 
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